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Vragen van het lid Ormel (CDA) aan
de minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Voedselkwaliteit
over de stijging van het gebruik van
antibiotica in de veehouderij.
(Ingezonden 29 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht «Sterke groei in antibiotica»?1

2
Hoe verklaart u de stijging van het
gebruik van antibiotica in de
veehouderij met 9%?

3
Deelt u de mening dat de jaarlijkse
stijging van het
diergeneesmiddelengebruik een
gevaar is voor de volks- en
diergezondheid?

4
Bent u bereid om de uitvoering van
de motie-Ormel c.s., welke de
regering verzoekt om tot een centrale,
transparante en onafhankelijk
registratie van het gebruik van
receptplichtige diergeneesmiddelen,
te bespoedigen?

5
Kunt u overwegen om deze
registratie verplicht te stellen als de
stijging van het
diergeneesmiddelengebruik zich
voortzet?

1 Agrarisch Dagblad, 24 september 2008.
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